
Zasedání zastupitelstva města zahájil starosta města Oldřich Petrášek v 17 hodin.

Přítomno je 9 zastupitelů. Ověřovateli zápisu starosta jmenoval pana ing. Jana Kuliše a Mgr. Jaroslava Peška.

Do návrhové komise byli počtem 9 hlasů zvoleni pan Václav Prokeš, paní Marie Srbená, pan Jaroslav Petrášek.

Starosta přednesl návrh programu jednání, který byl schválen 9 hlasy.

1. Vodné a stočné na rok 2002

2. Smlouva o výpůjčce s Jihočeskou vědeckou knihovnou

3. Prodej pozemků a věcná břemena

4. Rozpočtová opatření

5. Odkup pohledávek od TS

6. Zřizovací listina na domov důchodců Pohoda

7. Různé a) příspěvek TJ

b) dar divadlu Continuo

c) záměr prodeje bytů v č. p. 561

1. Vodné a stočné na rok 2002

Pan Heřman, zástupce 1. JVS seznámil přítomné o nových zákonech č. 274/2001 Sb., o vodovodech a kanalizacích, z. č. 254/2001 Sb.,
vodní zákon a z. č. 185/2001 Sb., o odpadech účinných od r. 2002. Tyto zákony mají za cíl zlepšit péči o životní prostředí, zpřesnit pravidla
pro evidenci podkladů o stavu vodohospodářského majetku, lépe a přesněji stanovit práva a povinnosti pro poskytovatele
vodohospodářských služeb ve vztahu ke státním orgánům a odběratelům. Nové zákonné povinnosti mají dopad i do tvorby ceny vodného a
stočného. Změny se týkají především těchto položek:

- poplatky za čerpání podzemních vod

- poplatky za vypouštěný objem odpadních vod

- zvýšené poplatky za uložení odpadu

- zpřísněné požadavky na likvidaci čistírenských kalů.

Tyto nové poplatky se projeví v kalkulaci vodného a stočného, nejsou však zvýšeným příjmem společnosti 1. JVS, ale jsou v plné výši
odváděny příslušným správcům poplatků.

17, 30 příchod zastupitele p. Velíka

Mgr. Pešek: 1. JVS se nesnaží šetřit, město má vlastní zdroj vody, při jeho využití na tom bude líp.

Ing. Filištein: je tento výběr: 1. JVS, svaz, Vak. Navrhuje zůsta t u 1. JVS, jinde je to horší.

Návrh ceny vodného 28,11 Kč, stočného 12,89 bez DPH



Hlasování 8 pro, proti 2

2. smlouva o výpůjčce s Jihočeskou vědeckou knihovnou

P. Špinar a ředitelka JčVK p. Cempírková na jednání seznámili s návrhem smlouvy o bezplatné výpůjčce knihovního fondu ze sbírek muzea
Dr. Otakara Kudrny za účelem popsání knihovního fondu do lístkového i elektronického katalogu podle evropských standardů a
zpřístupnění takto zpracovaného knihovního fondu uživatelům služeb Jihočeské vědecké knihovny.

D. Liščáková uvedla, že na zpracování nemá muzeum finanční prostředky a uvolněním prostor vzniknou další výstavní prostory.

Smlouvu o bezplatné výpůjčce schválilo 10 zastupitelů.

3. Prodej pozemků, věcná břemena

a) prodej p. č. 554/1 PK o výměře cca 30 m2 za cenu 75 Kč/m2 a náklady s prodejem spojené

Schacherlové Boženě Vodňanská 480

Hovorkovi Václavu, Vodňanská 481

Sitterové Evě, Vodňanská 484

Martinovskému Václavu, Vodňanská 487

Schváleno 10 hlasy

b) prodej parcely p.č. 652 o výměře 14 m2 v Tyršově ulici Jiřímu Zíkovi, Bavorovská 336, za cenu 75 Kč/m2 + náklady s prodejem spojené.

Schváleno 10 hlasy

c) prodej pozemku p. č. 2185 na Pekle - pozemek je pro město nepoužitelný a nepřístupný, cena 30 Kč/m2 + náklady s prodejem spojené
Václavu Špánovi, Hrbov 11.

Schváleno 8 hlasy, 2 zastupitelé proti

d) věcné břemeno - uložení STL plynové přípojky v Tyršově ulici do RD čp. 531 na pozemku p.p. č. 654/1 pro Marii Ledeckou, Na Pahorku
1886,Písek.

Schváleno 10 hlasy

e) věcné břemeno pro stavbu věže rozhodčích na p.č. 1418 pro Motosport klub v AČR Netolice. Schváleno 10 hlasy. Při zapsáni do katastru
nemovitostí musí být ze zákona zpoplatněno.

f) dohoda o zřízení “stavby 16 111 Netolice - kabel NN, p. Hávová” na p. č. 1304, s JČE Č.Budějovice” - schváleno 10 hlasy.



g) věcné břemeno -na kanalizační přípojku k RD čp. 130 v Koželužské ulici, pozemek p. č. 106 pro Ing. Pavla Pilaře, Petrův Dvůr 91 a Mgr.
Martinu Jurkovou, Nádražní 562.

Schváleno 10 hlasy.

h) Pan Václav Steinocher bytem Ptáčník 349 - žádá o prodej pozemku na Ptáčníku, který přiléhá k jeho pozemkům - pruh okolo silnice, p. č.
2917,2926,2927/1 č. PK část 86/1 o celkové výměře cca 1 ha.

Záměr prodeje pozemku je schválen 10 hlasy s podmínkou, že peníze získané z prodeje budou investovány na koupi lesa.

i) Ředitelství silnic a dálnic nabízí bezplatné předání pozemků a právo hospodaření s pozemky okolo obchvatu města 1133/6 19 m2,
1166/2 63 m2, 3121/2 381 m2, 3122/1 200 m2, 3122/3 170 m2, 3123 614 m2, 3124 81 m2.

Mgr. Pešek navrhuje, aby ZM pověřilo někoho, k odkoupení pozemků okolo prádelny.

Odpověď: na odkupu se pracuje. Schváleno 10 hlasy.

4. Rozpočtová opatření

14 rozpočtových opatření přednesla ekonomka p. Božena Grillová - jsou přílohou zápisu.

Rozpočtová opatření byla schválena 10 hlasy

5. Odkup pohledávek od TS Netolice

Zastupitelé projednali smlouvu o převzetí dluhu od TS. Nájemníci obecních bytů dluží TS na nájemném od 18. 2. 1999 do 31. 12. 2000
částku 102.215 Kč. Město částku uhradí TS do 20. 12. 2001. Nájemné bude od nájemníků vymáháno včetně poplatků z prodlení. TS uhradí
do 20.12.2001 městu Netolice dlužnou částku za čelní nakladač HON-053 v hodnotě 106.750 Kč.

Schváleno 10 hlasy.

6. Zřizovací listina Domova pro seniory Pohoda

Zastupitelé projednali předloženou zřizovací listinu domova pro seniory Pohoda a schválili ji

10 hlasy.

Marie Srbená navrhuje vyhlásit konkurzní řízení pro rehabilitaci.

7.Různé

a) Tělovýchovná jednota Netolice požádala město o příspěvek ve výši 30 tisíc Kč. TJ má možnost získat dotaci od státu ve výši 100.000 Kč,
kterou by použila na nátěry oken, malování malé haly, výměnu copilitu za lexan - velká hala dvě velké výplně, výměna lina v dolní
klubovně. Podmínkou k získání dotace je nutná účast majitele objektu ve výši 30%,

Zastupitelé příspěvek ve výši 30 tis. Kč schválili 10 hlasy.



b) Divadlo Continuo požádalo město o poskytnutí jakéhokoliv množství dříví - kulatiny na podporu vznikajícího divadelního projektu -
výstavbu mobilního stanu.

Mgr. Pešek - z jakého titulu poskytovat dar, reklama?

Ing. Filištein - měla by být uzavřena smlouva.

Zastupitelé 8 hlasy schválili poskytnout dar 20 m3 kulatiny - borovice, z městských lesů.

1 zastupitel byl proti, 1 se zdržel hlasování.

c) Romana Slavíková a Karel Vozábal požádali o odkoupení bytu v čp. 561 v Tržní ulici.

Zastupitelé 10 hlasy souhlasí s prodejem bytů v čp. 561 do osobního vlastnictví za cenu odhadní pouze za předpokladu, že bude prodán
jednorázově celý objekt.

Mgr. Pešek- chodník u spořitelny - propadlá dlažba, Kdo zajišťuje posyp: ve městě - TS, průtahy SÚS.

Rekonstrukce radnice - zda firma prošla výběrovým řízením - samozřejmě.

Jak proběhl hřbitov - věc je u právníka, soud zatím nerozhodl.

Připomínka k poplatku za popelnice, chodník Na Horánek lidi ocenili.

Ověřovatelé zápisu: Oldřich Petrášek

Ing. Jan Kuliš, Mgr. Jaroslav Pešek starosta města

Zapsala Iveta Pešková


